

## Contact information

Organiser contact information	
<b>Phone</b>	General: <a href="tel:+49(0)3684252217">+49 (0)36842 522-17</a> , Fax: <a href="tel:+49(0)3684252222">+49 (0)36842 522-22</a>
<b>E-mail</b>	General: <a href="mailto:wensp2022-org@thueringer-skiverband.de">wensp2022-org@thueringer-skiverband.de</a> , Entries: <a href="mailto:wensp2022-team@thueringer-skiverband.de">wensp2022-team@thueringer-skiverband.de</a> , Accommodation: <a href="mailto:wensp2022-team@thueringer-skiverband.de">wensp2022-team@thueringer-skiverband.de</a>
<b>Address</b>	Thueringer Skiverband e.V., Am Grenzadler 7, 98559 Oberhof,
<b>Website</b>	<a href="https://www.thueringer-skiverband.de/weltcup-skisprung/">https://www.thueringer-skiverband.de/weltcup-skisprung/</a>

Offices and their opening hours		Officials	
<b>OC Office</b>	09:00-18:00 Am Grenzadler7; 98559 Oberhof	<b>FIS Technical Delegate</b>	Werner Rathmayr (AUT) Nikolay Petrov (CAN)
<b>Transportation</b>	09:00-18:00 OC Office		
<b>Finances</b>	09:00-18:00 OC Office		
<b>Race office</b>	10:00-16:00: HS100 Kanzlersgrund		

## Event schedule

Event schedule (LOC times)			
11.03.2022	Event	Location	Races
12:00	Team Captains' Meeting	OK-Office; Am Grenzadler 7; 98559 Oberhof	11 Mar - QUA Women's NH 12 Mar - WC Women's NH 13 Mar - WC Women's NH
14:00	Training	HS100	11 Mar - QUA Women's NH
16:30	Start Qualification	HS100	11 Mar - QUA Women's NH
12.03.2022	Event	Location	Races
12:00	Start Trial Round	HS100	12 Mar - WC Women's NH
13:30	Competition start	HS100	12 Mar - WC Women's NH
16:00	Prize Giving Ceremony	HS100 outrun	12 Mar - WC Women's NH
13.03.2022	Event	Location	Races
11:45	Start Trial Round	HS100	13 Mar - WC Women's NH
13:00	Start Qualification	HS100	13 Mar - WC Women's NH
14:45	Competition start	HS100	13 Mar - WC Women's NH
16:00	Prize Giving Ceremony	HS100 outrun	13 Mar - WC Women's NH

### Organisationskomitee / Organizing Committee

Leiter / Total Head: André Höpfner / Sabine Wolff

Sekretär / secretary: David Baumann

Finanzen / Finances: Caroline Rausch



# FIS Ski Jumping World Cup Women

Oberhof (GER)  
11.03.2022 - 13.03.2022



Medien / Event/Media: Ronny Knoll / Ricarda Wolf

Wettkampfleiter / Chief of Competition: Matthias Menz

Rennsekretär / Race Secretary: Elvi Menz u.a.

Schanzenchef / Chief Jumping Hill: Tino Feix

Obmann / Obman: Hartmut Larbig

Rennarzt / Doctor of Competition: Stefan Rühl

## FIS Wertungsrichter / FIS Jumping Judges

GER Schwarz, Michael

NOR Walseth, Ole

POL Malik, Fabina

CZE Kral, Vaclav

AUT Dobrezberger, Klaus

## ORG-Büro / Organization Office Oberhof - Address & Accommodation

Multifunktionsgebäude Am Grenzadler 7 98559 Oberhof

David Baumann

phone: +49 (0)36842 522-17

fax: +49 (0)36842 522-22

## Wettkampfreglement / Competitions Rules

Der FIS Weltcup Skispringen wird nach dem FIS-Reglement des ICR unter Berücksichtigung des Reglements für den FIS Weltcup Skispringen Damen 2021/2022 durchgeführt.

The FIS World Cup Ski Jumping Women will be carried out according to the FIS-regulations of the ICR by consideration of the regulations for the FIS World Cup Ski Jumping Women 2021/2022

## Anmeldung / Entries

### *pre-entry*

Nennung vorläufige Gesamtzahl der Teammitglieder sowie Anzahl der Offiziellen.

Meldeschluss: 28.01.2022

Entry preliminary total number of team members as well as number of officials.

Deadline of pre-entry: January-28-2022

### *entry*

Meldung von Wettkämpfern und Offiziellen. Meldeschluss: 03.03.2022

Entry of competitors and officials. Deadline of entry: March-03-2022

Bitte nutzen Sie das FIS Online-System zur Anmeldung.



Please use the FIS online system for registration. <https://www.fis-ski.com>

## Haftung / Liability

Der Veranstalter haftet gegenüber aktiven Teilnehmern und Zuschauern nicht bei Unfällen und deren Folgen sowie Sachschäden.

The organizer is not liable to active participants and spectators in the case of accidents and their consequences and damages of properties.

## Hygienekonzept / COVID-19-measures Hygiene concept

Das Hygienekonzept für das FIS Weltcup Skispringen Damen in Oberhof ist eingestellt. Die aktuelle Corona-Entwicklung und die nationalen Anpassungen der gesetzlichen Regelungen sind dabei berücksichtigt.

The hygiene concept for the FIS World Cup Ski Jumping Women in Oberhof has been discontinued. The current corona development and the national adjustments to the legal regulations are taken into account.

## Unterkunft / Accommodation

Die Unterkunft für Teilnehmer/Trainer/Betreuer und für Offizielle wird vom Veranstalter gebucht. Für die Kostenübernahme durch den Veranstalter wird das Nationenkontingent berücksichtigt. Der Buchung wird die gemeldete Anzahl des pre-entry Termins zugrunde gelegt. Teilnehmende Nationen haben nur Anspruch auf gebuchte Unterkünfte für die Anzahl der Personen, die sich fristgerecht zum Meldeschluss angemeldet haben. Bei Stornierungen nach dem Anmeldeschluss ist eine Stornogebühr vom jeweiligen Nationalverband zu zahlen. Bitte beachten Sie auch, dass alle im Hotel genutzten Extras von den Teams selbst in ihrer Unterkunft bezahlt werden müssen.

Die Belegungswünsche der Teams werden soweit möglich berücksichtigt, die Teams werden separat informiert.

Accommodation for participants / trainers / supervisors and officials will be booked by the organizer. The nation quota is taken into account for the event organizer to assume the costs. The booking is based on the reported number of pre-entry dates. Participating nations are only entitled to booked accommodation for the number of people who have registered in time for the registration deadline. In the event of cancellation after the registration deadline, a cancellation fee must be paid by the respective national association. Please also note that all extras used in the hotel must be paid for by the teams themselves in their accommodation.

The allocation requests of the teams will be taken into account as far as possible, the teams will be informed separately.

Die Teams sind untergebracht im: // The teams are housed in:

*Aparthotel Oberhof GmbH*

*Eckardtskopf 1 u. 3*

*D-98559 Oberhof*

*Telefon: 03 68 42 / 28 50,*

*Telefax: 03 68 42 / 285855*

*E-Mail: [info@aparthotel-oberhof.de](mailto:info@aparthotel-oberhof.de)*

*Internet: [www.aparthotel-oberhof.de](http://www.aparthotel-oberhof.de)*

Die FIS-Offiziellen/FIS-Dienstleister/Wertungsrichter sind untergebracht: The FIS Professionals / FIS World Cup Service Provider / jumping judge are housed in:

*Hotel Zur Hallenburg*

*Hallenburgstrasse 25*

*98587 Steinbach - Hallenberg*



# FIS Ski Jumping World Cup Women

Oberhof (GER)  
11.03.2022 - 13.03.2022



*Tel.: 036847/515766*

*Fax: 036847/515767*

*E-Mail: info@hotel-zur-hallenburg.de*

## **Erstattung der Reisekosten / Reimbursement of travel expenses**

Die erstattungsfähigen Kosten werden ausschließlich unter Angabe von IBAN und BIC per Banküberweisung erstattet.

Expenses for the event will be reimbursed exclusive, by indicating of IBAN and BIC, by banktransfer.

## **Preisgeld / Prize money**

Das Preisgeld wird anhand der IBAN und BIC nur auf das angegebene Bankkonto überwiesen und unterliegt bei ausländischen Sportlern der Quellensteuer. Die deutschen Athleten erhalten ihr Preisgeld per Banküberweisung nach Vorlage einer Rechnung mit Steuernummer.

The prize money is based on the IBAN and BIC only on the specified Bank account transferred and subject to withholding tax on foreign athletes. The German athletes receive their prize money by bank transfer after presenting an invoice with tax number.

**We look forward to welcoming you in Oberhof.**